
Lindås kommune v/ordforar

Spørsmål ang. Betaling for tapt arbeidsfortjeneste.

Har generalforsamlinga i Lindås Tomteselskap bestemt at det ikkje skal betalast for tapt
arbeidsfortjeneste til styremedlemmer i selskapet?

Kva er i så fall grunnen til endring av tidlegare praksis?

Ved ei slik vesentleg endring meiner eg det bør opplysast om før ein let seg velja til verv.
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Jostein Hellestveit


